
Referat  bestyrelsesmøde 8.august 2017 kl:19:00 hos Finn

Tilstede: Finn, Gitte og Mads

1. Diskussion af procedure omkring skaterrampe. Der var enighed om, at det var en god ide I 
fremtidige projekter, at høre naboer og brevdue foreningen inden man stiller legeredskaber op. 
Skaterbanen er en rigtig god ide, men lidt gødning af jorden ville sikkert være på sin plads. I 
stedet for ballade på bagkant.

2. Brev til haveejere der udlejer haver. Brevet er godkendt og sendes med post til ejerne.

3. Diskussion af salgsprocedure I haveforeningen. Vi fortsætter diskussion på næste møde. Der 
kunne være fordele ved at foreningen går ind I salgsprocessen for at sikre både køber og sælger.
Casper har indstillet til bestyrelsen, at vi får en advokat til at udfærdige en salgsprocedure.

4. Affalds sortering obligatorisk. Vi skal have beholdere til glas, metal, papir og pap. Gitte 
undersøger hvad kommunen stiller til rådighed og hvad vi selv skal sørge for.

5. Vi opfordre til, at campingvogne og lignende kun holder på fælles arealer I begrænset omfang.
Lovgivningen siger, at beboelsesvogne kun må holde på offentlige parkeringspladser I 12 timer.
Endvidere opfordre vi til dialog, så konflikter undgås.

6. Kommunen: Høringen vil Finn orientere om, så snart den foreligger en dato. Henning Skaarup 
er på ferie lige nu. Men det forventes at der sker noget meget snart.

7. Post kassens nøgle? Vi diskuterede, hvem der kigger I foreningspostkassen med jævne 
mellemrum.

8. Mads viste hvordan man kan anvende Googles kalendersystem. Dette skal diskuteres på næste 
møde.
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Punkter til næste møde:

Skater rampe.
Kalender system.
Post kasse.
Hørringssvar.


